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Boxtel, 7 mei 2013 
 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 RvO, AutoBoseind 
 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Hierbij vragen wij uw indringende aandacht voor het volgende. 
 
In de zienswijze van de Commissie Ruimtelijke Ordening Lennisheuvel (CROL) van 9 april 2013 
met betrekking tot het ontwerpbestemmingsplan Bedrijventerrein Ladonk, staat op het derde blad 
een opmerkelijke passage die ik in zijn geheel wil citeren:  
 
‘Autohandel Boseind: op het bestemmingsplan staat dat autohandel Boseind een groot stuk 
openbaar gebied heeft ingenomen met hekken en parkeerplaats. De bestemming op deze 
stukken is “verkeer”. Graag zien we dat de autohandel Boseind zich weer op eigen terrein 
terugtrekt,  zodat er weer plaats is voor een fietspad aan deze zijde van de weg.’  
 
Auto’s BosEind op bestemming ‘verkeer’? 
De SP-fractie heeft dit nagecheckt op de website www.ruimtelijkeplannen.nl. We mailen u hierbij 
als bijlage een afdruk van het ontwerpbestemmingsplan van deze locatie, met daaronder een 
luchtfoto van het gebied (zie bijlage). Daarop is duidelijk te zien dat er veel auto’s staan op een 
gebied met de bestemming ‘verkeer’. Ter plekke hebben wij geconstateerd dat de hekken 3 á 4 
meter uitsteken ten aanzien van de omheiningen van de belendende bedrijfskavels.  
 
Vragen 
Hierover wil de SP-fractie het college de volgende vragen stellen, conform artikel 37 van het 
Reglement van Orde (RvO): 
 

1. Is het u bekend dat AutoBoseind een stuk openbaar gebied in gebruik genomen heeft als 

parkeerplaats?  

2. Bent u met ons van mening dat dit in strijd is met het huidige bestemmingsplan? 

3. Is dit gebeurd met toestemming van het gemeentebestuur? 
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4. Is daar een schriftelijke overeenkomst tussen gemeente en ondernemer over gemaakt? Zo 

ja, onder welke voorwaarden? 

5. Als het geactualiseerde bestemmingsplan vastgesteld wordt door de gemeenteraad, 

betekent dit dat de situatie bij AutoBoseind gelegaliseerd wordt? 

6. Bent u bereid om AutoBoseind te sommeren om de situatie conform het geldende 

bestemmingsplan te herstellen?  

 
Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling in afwachting 
van uw spoedige reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlage: luchtfoto AutoBoseind vs. bestemmingsplan 


